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Zápis z jednání školské rady ze dne 14. 5. 2019 

Přítomni:   

Šárka Papežová  - členka školské rady 

Ladislava Ondřichová - členka školské rady 

Kateřina Bicková  - členka školské rady 

Petra Machová Čížková - členka školské rady 

Luboš Petráš   - člen školské rady 

 

Hosté 

Hana Zajíčková   - ředitelka školy 

Radek Kalkuš   - starosta obce 

 

Nepřítomna: 

Jitka Outratová  - členka školské rady 

 

 

Program jednání: 

1. Přivítání a seznámení s programem jednání 

2. Kontrola plnění úkolů 

3. Finanční prostředky z projektů Šablony II. a Map II 

4. Zápis předškoláků do 1. ročníku a výhled počtu žáků na příští školní rok 

5. Dotazy k režimu vycházek MŠ a k pracovní době učitelek MŠ 

6. Cyklistický výlet do Třeboně 

7. Provoz MŠ o letních prázdninách 

8. Informace k řešení stížnosti na ředitelku školy Mgr. Hanu Zajíčkovou 

9. Rekonstrukce stropu v učebně školy 

10. Rekonstrukce záchodků ve škole 

11. Volby do ŠR z řad rodičů 

 

 

 

 

 

 



Zápis: 

1. Šárka Papežová zahájila schůzi ŠR, přivítala přítomné členy a seznámila je 

s programem jednání. 

2. Z předchozího zasedání nebyly dosud splněny dva úkoly:   

bod č. 5 k aktualizaci webových stánek školy. Zajistí: Hana Zajíčková 

bod. č. 12 k problematice potřeby zlepšení kvality stravování ve školní jídelně a 

zajištění proškolení hlavní kuchařky. Zajistí a dohlédne: Hana Zajíčková 

3. Hana Zajíčková informovala o možnosti získání finančních prostředků pro školu 

z výzev MŠMT – Šablony II a MAP II, ze kterých by bylo potřeba uhradit především 

náklady na dopravu na plavání, pomůcky a náklady na DVPP (další vzdělávání 

pedagogických pracovníků). 

4. Hana Zajíčková informovala o 4 zapsaných žácích do 1. ročníku. Ze školy na konci 

školního roku odejde celkem 7 žáků 5. ročníku a 3 žáci 4. ročníku. Pro zachování 

dvoutřídní školy je potřeba, aby nejnižší celkový počet žáků ve škole byl 24.  

5. Petra Machová Čížková vznesla dotaz na režim dne v MŠ, konkrétně proč děti v MŠ 

chodí na vycházky oproti minulosti později, tj. až před 11 hodinou a pouze na dobu 

10 minut. Dále pak vznesla dotaz na pracovní dobu učitelek MŠ, protože učitelky 

přicházejí a odcházejí z práce v nepravidelných časech. 

6. Ladislava Ondřichová informovala o plánovaném školním cyklistickém výletu do 

Třeboně, který se bude konat v pondělí 17. 6.. Výletu bude v pátek 14. 6. předcházet 

kontrola technického stavu kol a školení o bezpečnosti, které provede pan Daniel 

Šutta. V rámci výletu bude zajištěna prohlídka Schwarzenberské hrobky, bude zajištěn 

oběd ve vybraném restauračním zařízení a v případě špatného počasí bude zajištěn 

vstup do plaveckého bazénu Aurora Třeboň. Doprava bude zajištěna autobusem a 

závěsem s nosiči na kola. Dohled nad žáky bude zajištěn třemi pedagogy a dvěma 

rodiči.  

7. Hana Zajíčková a Ladislava Ondřichová informovaly o zajištění provozu (nejen MŠ) 

v průběhu letních prázdnin. MŠ bude o prázdninách otevřená první dva týdny 

v červenci, na červenec je též předběžně naplánován přívesnický tábor s využitím 

anglického jazyka (přesný termín zatím není znám). Tradiční přívesnický tábor se 

uskuteční v termínu 5. – 9. 8. (organizuje Lada Ondřichová), v termínu 12. – 23. 8. 

zajistí provoz MŠ Netřebice.  

8. Radek Kalkuš informoval přítomné o stížnosti na ředitelku školy Mgr. Hanu 

Zajíčkovou, kterou podali rodiče žáků. Nastínil průběh řešení ze strany obce a 

uzavření stížnosti s tím, že důvody ve stížnosti uvedené byly vyhodnoceny jako 

irelevantní.  

9. Radek Kalkuš informoval o plánované opravě stropu ve velké učebně školy, při které 

se počítá s možností maximálního zatížením podlahy a úpravou střechy. Po 

plánovaných úpravách vznikne v podkroví místnost, kterou bude možno využít 

například jako archiv, sborovnu apod. 

10. Hana Zajíčková informovala o plánované rekonstrukci žákovských záchodků 

v přízemí. Před rekonstrukcí je potřeba realizovat průzkum stávajícího stavu stavby 

pod podlahou WC. Rekonstrukce započne v co možná nejbližším termínu.  



11. Petra Machová Čížková se v souvislosti s končícím členstvím rozloučila s přítomnými 

účastníky zasedání. Začátkem nového školního roku bude nutné uskutečnit volby do 

školské rady z řad rodičů. Zajistí: Šárka Papežová   

 

Termín příštího jednání ŠR byl předběžně stanoven na listopad 2019. 

Zapsala: Mgr. Bc. Šárka Papežová, DiS.    V Zubčicích dne 22. 5. 2019 


